

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 108/23-24  
喜伴同行計劃活動日 - War Game 體驗

敬啟者：

為提升學生社交動機、協助同學了解自己及解讀他人的情緒，本校將為同學組織「喜伴同行活動日」，藉此提升他們的情緒管理及社交技巧等個人發展技能。有關詳情臚列如下：

日期：	二月二十六日（星期一）
時間：	上午 8:50 – 下午 3:00
地點：	War Zone HK (荔枝角大南西街 601-603 號香港紗廠工業大廈 8 樓 A 室)
集合時間及地點：	上午 8:50 / 元朗站 J 出口
解散時間及地點：	下午 3:00 / 元朗站 J 出口
交通：	學生需自備八達通繳付車資
費用：	全免 (原價為\$280/學生，現由學校全數資助)
備註：	學生當天須穿著學校運動服出席活動，並帶備手機、水樽及八達通。

請於二月二十六日(星期一)將已填妥之回條逕交帶隊老師，以便統籌辦理。如對上述活動有任何疑問，請致電 2443 9899 與梁家熙老師或郭文芳社工聯絡。

此致  
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



  
陳妙霞

謹啟

二零二四年二月二十三日

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 108/23-24  
喜伴同行計劃活動日 - War Game 體驗

班號: \_\_\_\_\_

敬覆者：

本人為 \_\_\_\_\_ 班學生 \_\_\_\_\_ 之家長，已知悉上述通告之內容，並  
\* 同意 / 不同意敝子弟參加「喜伴同行計劃活動日」。

此覆  
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署： \_\_\_\_\_

家長姓名： \_\_\_\_\_

家長聯絡電話： \_\_\_\_\_

學生聯絡電話： \_\_\_\_\_

二零二四年 月 日

\*請刪去不適用之選項

簽妥之回條請交回梁家熙老師處理

TWGHs C.Y. Ma Memorial College  
Activity Circular 108/23-24  
JC-Connect Social Skills Counselling Group Activity Day – War Game

23<sup>rd</sup> February 2024

Dear Parents

To increase students' motivation on making friends, understanding themselves and others' emotions, our school is going to organise the JC-Connect Social Skills Counselling Group to the participating students. Details of the group are as follows:

Date	:	26 <sup>th</sup> February 2024 (Monday)
Time	:	8:50am – 3:00pm
Venue	:	War Zone HK (Unit 8A, Hong Kong Spinners Industrial Building, 601-603 Tai Nan West Street, Lai Chi Kok)
Gathering time and venue	:	8:50pm / Yuen Long Station Exit J
Dismissal time and venue	:	3:00pm / Yuen Long Station Exit J
Transportation	:	Students need to bring their own Octopus card to pay the fare.
Fee	:	Free of charge (A full subsidy of \$280 will be provided by the school.)
Remarks	:	Students must wear sportswear and bring their mobile phones, water bottles and Octopus cards.

Please return the signed reply slip to the teacher-in-charge on 26<sup>th</sup> February 2024 (Monday). Please feel free to contact Mr. Leung Kai Hei or the Social Worker, Ms. Kwok Man Fong on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

  
Chan Miu Ha  
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.